

## The Senior Forum on China Certification and Accreditation

The Senior Forum on China Certification and Accreditation was held successfully on 7 April 2011 at Xi'an Grand New World Hotel. It was co-organised by the General Administration of Quality Supervision, Inspection and Quarantine of the PRC (AQSIQ), the Certification and Accreditation Administration of the PRC (CNCA) and the People's Government of Shaanxi Province.

The forum was hosted by Mr Che Wenyi, Deputy Chief Administrator of CNCA and was attended by more than 350 people. A number of prestigious professionals and representatives from industry shared the importance of certification and accreditation in driving economic development. Dr Michael P. H. Lam, CEO of HKQAA, talked about Hong Kong's experience in a speech on the theme "Maturity Benchmarking of Corporate Social Responsibility".

## 中國認證認可高層論壇

由國家質檢總局、國家認證認可監督管理委員會與陝西省人民政府聯合主辦的「中國認證認可高層論壇」，於2011年4月7日在西安古都新世界大酒店召開。

會議由國家認證認可監督管理委員會車文毅副主任主持，多位國內、外的知名權威專家及業界代表，就認證及認可在促進經濟發展中的重要作用進行專題演講，共計350多人出席。本局總裁林寶興博士應邀分享香港經驗，演講題目為「企業社會責任體系成熟程度的標竿項目」。

